
Hej, det omtalte lovforslag, om "dampen" i Danmark er efter min mening redundant. 

-Ingen tanke over 2ml  

Dette giver ingen mening tankens størrelse påvirker på ingen måde folks vaner, det ville svare til en 

lov om længden på normale tobaksvarer. 

-Ingen flasker over 10 ml. 

Denne lov giver lige så lidt mening, da der også stadig ville være rygere om man så kun måtte købe 

en smøj af gangen. 

-Mindre valg af smag/hardware  

-Smag, mange aroma stoffer bliver også brugt i fødevarer, vil i også fjerne lakrids-smagen fra 

Mallaco poserne? Eller skal der være forskel på brancherne? Hvad med Rom essensen nede i 

supermarkedet?  

-Hardware, det mest fornuftige punkt til videre, og dog. Det er et kendt problem, at fordampning af 

nogle stoffer i e-væske, kan blive skadelige, hvis det sker ved for høj temperatur, men med det sagt 

er effekten det samme som at spise en kylling tilberedt ved 800 grader, det smager elendigt. 

-Priser på godkendelse og evt. Afgift.  

Dette punkt Vil klart afspejle hvor vidt der er tale om en pengemaskine for staten da der er tale om 

et (ifølge mange forskere som virker mere uafhængige en mange andre) sundere alternativ. 

 

Med det sagt vil jeg gerne give mit personlige indspil, jeg har røget i ca 10 år og jeg har prøvet 

mange ting plaster, tyggegummi akupunktur osv. Intet har virket indtil jeg begyndte at dampe jeg 

har ikke røget i 2 år og jeg er trappet ned fra 20 til 3 mg nikotin jeg har bedre vejrtrækning ingen 

hoste og vigtigst af alt jeg savner ikke at ryge og jeg overvejer at begynde og ligge dampen på 

hylden  

 

Mikkel Nielsen  
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